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PROTOKÓŁ Nr II/2018 
 

z obrad II Sesji Rady Gminy 
z dnia 28 listopada 2018r. 

 

Obrady rozpoczęto 28 listopada 2018r. o godz. 10:00 w sali konferencyjnej Urzędu 
Gminy Wróblew, zakończono o godz. 11:57 tego samego dnia. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji wzięło udział 14 radnych. 
 

Obecni: 
1. Kamila Banasiak 
2. Roman Banaś 
3. Andrzej Dawid 
4. Jarosław Janiak 
5. Krystyna Kędzia 
6. Karolina Kulesza 
7. Piotr Łuczak (spóźnienie 4 minuty) 
8. Tomasz Łukasiewicz 
9. Grzegorz Musiał 
10. Dariusz Owczarek 
11. Aleksander Pawlik 
12. Małgorzata Przybylska 
13. Sylwester Tomczyk 
14. Jolanta Wojtysiak 
 
Nieobecni: 
1. Anna Kulczyńska 

 (Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokółu). 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) powierzenia reprezentowania Gminy Wróblew w Zgromadzeniu Związku 
Komunalnego Gmin „Czyste Miasto, Czysta Gmina”, 

b) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Wróblew, 

c) zmian w  budżecie Gminy Wróblew na 2018 rok, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Wróblew, 

e) obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, 

f) uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Wróblew z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 
2019, 

g) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w zakresie trasy napowietrznej linii elektroenergetycznej 110 kV  
Sieradz – Jawor – Błaszki dla obszaru położonego w obrębach geodezyjnych 
Dziebędów, Inczew, Sędzice, Kobierzycko, Kościerzyn Rozp. Maj., Kościerzyn i Ocin, 
gmina Wróblew. 

4. Interpelacje i wnioski radnych. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 
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Ad.1. 
Otwarcie sesji. 
 

Obrady II Sesji Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy – Pan Andrzej Dawid. 
Powitał wszystkich radnych i zaproszonych gości.  

Na podstawie elektronicznego sprawdzenia obecności, stwierdził że w sesji uczestniczy 
14 radnych, co stanowi niezbędne quorum do prowadzenia obrad i podejmowania 
prawomocnych uchwał.  

Poinformował, iż protokół z poprzedniej - I Sesji Rady Gminy Wróblew jest do wglądu na 
sali obrad.  Po zapoznaniu się z jego treścią, radni będą mogli wnieść ewentualne uwagi 
w pkt - Zapytania i wolne wnioski. Wyjaśnił jednocześnie, iż kolejne protokoły  z sesji 
będą dostępne do wglądu w Biurze Rady Gminy Wróblew. 

Zapytał, czy są uwagi do zaproponowanego przez niego w zawiadomieniu o sesji 
porządku obrad? 
Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący Rady poinformował o rezygnacji Radnego Sylwestra Tomczyka 
z członkostwa w Komisji skarg, wniosków i petycji oraz rezygnacji Radnego Jarosława 
Janiaka z członkostwa w Komisji ds. Społecznych i Oświaty. W związku z tym, 
zaproponował dokonanie zmian w składach Komisji, polegających na: 

• zmniejszeniu składu Komisji skarg, wniosków i petycji z 4 do 3 osób, 
• zwiększeniu składów Komisji stałych Rady Gminy Wróblew: Komisji ds. 

Społecznych i Oświaty oaz Komisji ds. Budżetu i Gospodarki z 4 do 5 osób. 

Wobec powyższego, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 3. 
„Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach” dwóch dodatkowych projektów:  

- projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji skarg, wniosków 
i petycji Rady Gminy Wróblew - jako ppkt a),  
- projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr I/10/18 z dnia 21 listopada 2018r. 
w sprawie powołania komisji stałych Rady Gminy Wróblew oraz ustalenia zakresów ich 
działania - jako ppkt b), 

i poddał go pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 
Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 1 radna 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz 
Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta 
Wojtysiak 
Nieobecni (1) 
Anna Kulczyńska 
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Rada Gminy Wróblew zmiany w porządku obrad przyjęła jednogłośnie i będzie 
obradować według następującego porządku: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji skarg, wniosków i petycji Rady 
Gminy Wróblew, 

b) zmieniająca uchwałę Nr I/10/18 z dnia 21 listopada 2018r. w sprawie powołania 
komisji stałych Rady Gminy Wróblew oraz ustalenia zakresów ich działania, 

c) powierzenia reprezentowania Gminy Wróblew w Zgromadzeniu Związku 
Komunalnego Gmin „Czyste Miasto, Czysta Gmina”, 

d) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Wróblew, 

e) zmian w  budżecie Gminy Wróblew na 2018 rok, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Wróblew, 

g) obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, 

h) uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Wróblew z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 
2019, 

i) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w zakresie trasy napowietrznej linii elektroenergetycznej 110 kV  
Sieradz – Jawor – Błaszki dla obszaru położonego w obrębach geodezyjnych 
Dziebędów, Inczew, Sędzice, Kobierzycko, Kościerzyn Rozp. Maj., Kościerzyn i Ocin, 
gmina Wróblew. 

4. Interpelacje i wnioski radnych. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

 
Ad. 2. 
Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

Przewodniczący Rady Gminy 
- zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami z Wójtem Gminy Wróblew, oddał głos 
zaproszonemu na dzisiejszą sesję gościowi – Panu Krzysztofowi Olszewskiemu – 
przedstawicielowi firmy ELPROM Sp. z o.o. celem zapoznania Radnych i pozostałych 
uczestników sesji z informacją dot. inwestycji energetycznej. 

Pan Krzysztof Olszewski – starszy specjalista ds. przygotowania inwestycji w firmie 
ENPROM Sp. z o.o. 

- przedstawił szczegółowe informacje nt. realizowanej dla PGE Dystrybucja S.A. 
inwestycji polegającej na przebudowie linii 110 kV relacji Sieradz-Jawor-Błaszki. 
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Omówił etapy prac dla w/w zadania, w tym m.in. przystąpienie do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla przedmiotowej inwestycji. 
Poprosił Państwa Radnych o podjęcie projektu uchwały w w/w sprawie.  

Wójt Gminy 

- podziękował Panu Krzysztofowi Olszewskiemu za przedstawienie szczegółowych 
informacji. 
- przedstawił Informację Dyrektora Zakładu Karnego w Sieradzu dot. możliwości 
wykonywania pracy przez skazanych (zał. do protokołu). 
- przedstawił informację Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury we Wróblewie nt. 
działalności z okresu międzysesyjnego, 
- poinformował o pracach gospodarczych wykonanych w terenie przez służby drogowe 
Urzędu Gminy Wróblew w czasie od ostatniej sesji kadencji 2014-2018. 
- poinformował o ważniejszych spotkaniach, wydarzeniach z okresu międzysesyjnego, 
przedstawiając informację z bieżącej działalności Wójta i Urzędu Gminy: 

• 19.10. – spotkanie w strażnicy OSP Wróblew dot. Programu „Czyste Powietrze”. 
• Od 24.10. – udział w ślubowaniach pierwszoklasistów szkół podstawowych 

z terenu gminy Wróblew. 
• 31.10. – zorganizowanie spotkania z przedstawicielami Sanepid-u i Straży ws. 

możliwości adaptacji poddasza i piwnic w budynku Szkoły Podstawowej 
w Charłupi Wielkiej na pomieszczania do zajęć dla uczniów. 

• 06.11. – udział w spotkaniu w Zakładzie Unieszkodliwiania Odpadów 
Komunalnych „Orli Staw” w Cekowie dot. zaplanowanej inwestycji modernizacji 
Zakładu i możliwych utrudnień – ograniczeń bądź przerw w świadczeniu usług 
przetwarzania odpadów komunalnych w czasie realizacji inwestycji. 

• 09-12.11. – udział w uroczystościach obchodów 100-lecia odzyskania przez 
Polskę Niepodległości, 

• 14.11.: 
* podpisanie umowy na dofinansowanie z WFOŚiGW w Łodzi zadania 
modernizacji i przebudowy świetlicy wiejskiej w Słomkowie Suchym oraz 
umowy na dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego zadania 
termomodernizacji Szkoły Podstawowej we Wróblewie, 
* podsumowanie konkursu plastycznego „100-lecie Niepodległości”, 
organizowanego przez Gminną Bibliotekę Publiczną we Wróblewie. 

• 16.11. – odbiór inwestycji przebudowy ciągu dróg powiatowych Wróblew-
Wągłczew-Gruszczyce. 

• 20.11. – coroczne spotkanie świąteczne Gminnego Koła Związku Emerytów 
i Rencistów – pochwały dla Pani Pelagii Pastusiak za organizację i zaangażowanie 
w działalność Koła. 

• 21.11. – I Sesja Rady Gminy Wróblew. 
• 26.11.  – Spotkanie Gminnego Koła Stowarzyszenia Diabetyków we Wróblewie.  

- poinformował o etapach realizowanych na terenie gminy inwestycji. 

Przewodniczący Rady Gminy 
- zapytał, czy są pytania do przedstawionej informacji. 
Nie zgłoszono. 
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Ad. 3. 
Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji skarg, wniosków i petycji 
Rady Gminy Wróblew 

Przewodniczący Rady Gminy  
- omówił projekt uchwały, 
- odczytał nazwę projektu uchwały (zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 

 
Wyniki głosowania: 

Na obecnych - 14 radnych 
Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 1 radna 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz 
Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta 
Wojtysiak 
Nieobecni (1) 
Anna Kulczyńska 
Rada Gminy Wróblew podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

b) zmieniająca uchwałę Nr I/10/18 z dnia 21 listopada 2018r. w sprawie 
powołania komisji stałych Rady Gminy Wróblew oraz ustalenia zakresów ich 
działania  

Przewodniczący Rady Gminy  
- w nawiązaniu do wcześniejszych wyjaśnień, zaproponował zwiększenie składu 
osobowego Komisji ds. Budżetu i Gospodarki do 5 osób i poddał propozycję pod 
głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 
Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 1 radna 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia,  
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz 
Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta 
Wojtysiak 
Nieobecni (1) 
Anna Kulczyńska 
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Rada Gminy jednogłośnie ustaliła 5 osobowy skład Komisji ds. Budżetu 
i Gospodarki. 
 

Przewodniczący Rady Gminy 
- zaproponował powołanie w skład Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Radnej Karoliny 
Kuleszy. 
Radna Karolina Kulesza wyraziła zgodę na kandydowanie. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- zapytał czy są inne kandydatury. 
Nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Gminy 
− wobec braku innych zgłoszeń, poddał pod głosowanie powołanie w skład Komisji ds. 
Budżetu i Gospodarki Radnej Karoliny Kuleszy: 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 
Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 1 radna 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz 
Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta 
Wojtysiak 
Nieobecni (1) 
Anna Kulczyńska 
Radna Karolina Kulesza została powołana w skład Komisji ds. Budżetu i Gospodarki 
jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy 
- przystąpił do ustalenia składu Komisji ds. Społecznych i Oświaty, zaproponował 
zwiększenie składu osobowego Komisji do 5 osób i poddał propozycję pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 
Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 1 radna 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz 
Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta 
Wojtysiak 
Nieobecni (1) 
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Anna Kulczyńska 
Rada Gminy jednogłośnie ustaliła 5 osobowy skład Komisji ds. Społecznych 
i Oświaty. 
 

Przewodniczący Rady Gminy 
- w celu uzupełnienia składu Komisji ds. Społecznych i Oświaty, zaproponował 
kandydatury: Radnego Sylwestra Tomczyka i Radnego Tomasza Łukasiewicza. 
Zgłoszeni Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- zapytał czy są inne kandydatury. 
Nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Gminy 
− wobec braku innych zgłoszeń, poddał pod głosowanie powołanie w skład Komisji ds. 
Społecznych i Oświaty Radnego Sylwestra Tomczyka: 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 
Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 1 radna 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia,  
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz 
Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta 
Wojtysiak 
Nieobecni (1) 
Anna Kulczyńska 
Radny Sylwester Tomczyk został powołany w skład Komisji ds. Społecznych 
i Oświaty jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy 
− poddał pod głosowanie powołanie w skład Komisji ds. Społecznych i Oświaty Radnego 
Tomasza Łukasiewicza. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 
Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 1 radna 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz 
Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta 
Wojtysiak 
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Nieobecni (1) 
Anna Kulczyńska 
Radny Tomasz Łukasiewicz został powołany w skład Komisji ds. Społecznych 
i Oświaty jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy 
− odczytał nazwę projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr I/10/18 Rady Gminy 
Wróblew z dnia 21 listopada 2018r. w sprawie powołania Komisji stałych Rady Gminy 
Wróblew oraz ustalenia zakresów ich działania (zał. do protokółu) i poddał go pod 
głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 
Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 1 radna 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz 
Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta 
Wojtysiak 
Nieobecni (1) 
Anna Kulczyńska 
Rada Gminy Wróblew podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

c) powierzenia reprezentowania Gminy Wróblew w Zgromadzeniu Związku 
Komunalnego Gmin „Czyste Miasto, Czysta Gmina” 

Wójt Gminy 
- omówił projekt uchwały, proponując powierzenie reprezentowania Gminy Wróblew 
w Zgromadzeniu Związku, w przypadku jego nieobecności Radnemu Sylwestrowi 
Tomczykowi. 
 

Przewodniczący Rady Gminy 
- zapytał czy są inne propozycje. 
Nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- zapytał czy Radny Sylwester Tomczyk wyraża zgodę. 
Radny Sylwester Tomczyk wyraził zgodę. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- odczytał nazwę projektu uchwały (zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie: 

 
Wyniki głosowania: 

Na obecnych - 14 radnych 
Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 1 radna 
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Wyniki imienne: 
 

Za (14) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz 
Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta 
Wojtysiak 
Nieobecni (1) 
Anna Kulczyńska 
Rada Gminy Wróblew podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy 
- ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 
PRZERWA 
 

Przewodniczący Rady Gminy 
- wznowił obrady. 
 

d) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Wróblew 

Przewodniczący Rady Gminy 
- omówił projekt uchwały. 
- po przedstawieniu przez Panią Jolantę Wojtysiak – Przewodniczącą Komisji ds. 
Budżetu i Gospodarki pozytywnej opinii Komisji o  projekcie uchwały, odczytał jego 
nazwę (zał. do protokółu) i poddał go pod głosowanie: 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 
Głosowało za - 12 radnych 

Głosowało przeciw - 2 radnych 
Głosów wstrzymujących się - nie było 

Nieobecni - 1 radna 
 

Wyniki imienne: 
 

Za (12) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Piotr 
Łuczak, Grzegorz Musiał, Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, 
Sylwester Tomczyk, Jolanta Wojtysiak 
Przeciw (2) 
Karolina Kulesza, Tomasz Łukasiewicz 
Nieobecni (1) 
Anna Kulczyńska 
Rada Gminy podjęła uchwałę 12 głosami za. 
 

e) zmian w  budżecie Gminy Wróblew na 2018 rok, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Wróblew, 
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Wójt Gminy 
- omówił projekty uchwał. 
Przewodniczący Rady 
- zapytał, czy są uwagi do omówionych projektów. 
Nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady 
- poprosił Panią Jolantę Wojtysiak – Przewodniczącą Komisji ds. Budżetu i Gospodarki 
o przedstawienie wypracowanych opinii do  przedmiotowych projektów uchwał. 
Pani Jolanta Wojtysiak – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu i Gospodarki 
- poinformowała , że w dniu 27 listopada br. podczas posiedzenie Komisji ds. Budżetu 
i Gospodarki, Komisja jednogłośnie wypracowała opinie pozytywne dla w/w projektów 
uchwał. 
Przewodniczący Rady 
- odczytał nazwę projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wróblew 
na 2018 rok (zał. do protokółu) i poddał go pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 
Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 1 radna 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz 
Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta 
Wojtysiak 
Nieobecni (1) 
Anna Kulczyńska 
Rada Gminy Wróblew podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady 
- odczytał nazwę projektu uchwały w zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wróblew  (zał. do protokółu) i poddał go pod 
głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 
Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 1 radna 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz 



 12 

Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta 
Wojtysiak 
Nieobecni (1) 
Anna Kulczyńska 
Rada Gminy Wróblew podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

g) obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej 

Wójt Gminy 
- omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- po przedstawieniu przez Panią Małgorzatę Przybylską – Przewodniczącą Komisji ds. 
Społecznych i Oświaty pozytywnej opinii Komisji o  projekcie uchwały, odczytał jego 
nazwę (zał. do protokółu) i poddał go pod głosowanie: 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 
Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 1 radna 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz 
Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta 
Wojtysiak 
Nieobecni (1) 
Anna Kulczyńska 
Rada Gminy Wróblew podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

h) uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Wróblew 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na rok 2019 

Wójt Gminy 
- omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- po przedstawieniu przez Panią Małgorzatę Przybylską – Przewodniczącą Komisji ds. 
Społecznych i Oświaty pozytywnej opinii Komisji o  projekcie uchwały, odczytał jego 
nazwę (zał. do protokółu) i poddał go pod głosowanie: 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 
Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 1 radna 
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Wyniki imienne: 
 

Za (14) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz 
Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta 
Wojtysiak 
Nieobecni (1) 
Anna Kulczyńska 
Rada Gminy Wróblew podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

i) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w zakresie trasy napowietrznej linii elektroenergetycznej 110 kV  
Sieradz – Jawor – Błaszki dla obszaru położonego w obrębach geodezyjnych 
Dziebędów, Inczew, Sędzice, Kobierzycko, Kościerzyn Rozp. Maj., Kościerzyn 
i Ocin, gmina Wróblew. 

Przewodniczący Rady Gminy 
- w związku z omówieniem przedmiotowej inwestycji przez Pana Krzysztofa 
Olszewskiego, zapytał czy są pytania do w/w projektu uchwały. 
Nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- po przedstawieniu przez Panią Jolantę Wojtysiak – Przewodniczącą Komisji ds. 
Budżetu i Gospodarki pozytywnej opinii Komisji o  projekcie uchwały, odczytał jego 
nazwę (zał. do protokółu) i poddał go pod głosowanie: 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 
Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 1 radna 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 
Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz 
Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta 
Wojtysiak 
Nieobecni (1) 
Anna Kulczyńska 
Rada Gminy Wróblew podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 
Ad. 4. 
Interpelacje i wnioski radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy 
- oddał głos Radnym w celu zgłaszania wniosków i interpelacji. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sylwester Tomczyk 
- złożył interpelację w sprawie wykonania naprawy krawędzi drogi powiatowej nr 
1719E na odcinku Słomków Suchy-Wągłczew i usunięcie ubytków w jej poboczu, 
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- wnioskował o: 
• udostępnienie jednostkom Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy 

Wróblew, uczestniczącym w akcjach ratowniczych map miejscowości gminy 
Wróblew z oznaczonymi numerami posesji. Powyższe ma na celu ułatwienie 
i przyspieszenia dotarcia służb ratunkowych do potrzebujących, w akcji 
ratunkowej każda minuta jest niezwykle ważna. 

• zorganizowanie dla Radnych i Sołtysów wyjazdu do zakładu Unieszkodliwiania 
Odpadów Komunalnych „Orli Staw” w Cekowie. Powyższe przyczyniłoby się 
do lepszego poznania zagadnień dot. funkcjonowania systemu gospodarowania 
odpadami komunalnymi.  

Radny Aleksander Pawlik 
- podziękował za przedsięwzięcie przebudowy drogi Wróblew-Wągłczew, poprosił 
mieszkańców gminy o jej niezabrudzanie, w szczególności sprzętem rolniczym.  
- złożył interpelację w sprawie ukończenie prac przy osadniku przepustu przy 
skrzyżowaniu dróg powiatowych nr 1720E i 1721E w m. Sadokrzyce. Powyższe 
ma ogromne znaczenie dla bezpieczeństwa użytkowników ruchu drogowego. 
- powiedział o wnioskach, które w hasłach zgłosił mu sołtys Bliźniewa – Pan Władysław 
Garncarek: barierki przy rowie, wiata przystankowa, zaniżenie jezdni przy posesji (…). 
Szczegółowo omówi jej Pan Garncarek. 

Radny Piotr Łuczak 
- złożył interpelację ws. oznakowania rowu przydrożnego przy drodze gminnej nr 
114303E w Słomkowie Mokrym na odcinku od posesji nr 31 do nr 39 w celu 
zwiększenia bezpieczeństwa użytkowników ruchu drogowego. 
- przedstawił działania Unii Warzywno-Ziemniaczanej w zakresie znakowania żywności. 

Radny Roman Banaś 
- złożył interpelacje w następujących sprawach: 

• wycięcie zakrzaczeń rosnących w pasie drogowym drogi powiatowej nr 1722E, 
po obu stronach jezdni, na odcinku Oraczew Mały – Rowy. Zakrzaczenia te 
ograniczają widoczność i negatywnie wpływają na bezpieczeństwo 
użytkowników ruchu drogowego. 

• usunięcie w pasie drogowym drogi nr 1722E na odcinku Oraczew Mały – 
Oraczew pni pozostałych po wycince drzew owocowych. 

• odwodnienie zastoiska wodnego przy przystanku autobusowym, obok boiska 
sportowego w Oraczewie. 

Radna Krystyna Kędzia 
- złożyła wniosek o naprawę drogi powiatowej nr 1721E w m. Wągłczew na zakręcie 
na wysokości posesji nr 20. 
 
Ad. 5. 
Zapytania i wolne wnioski. 

Pan Władysław Garncarek – Sołtys Sołectwa Bliźniew 
- skierował do Pana Wójta n/w pytania: 

1) Czy Wójt Gminy Wróblew rozmawiał z Prezesem PKS w sprawie likwidacji kursu 
autobusowego na trasie Jasionna-Sieradz, Sieradz-Jasionna. Na utrzymaniu w/w 
kursu skorzystałyby dzieci z Sadokrzyc dojeżdżające do/ze Szkoły Podstawowej 
w Wągłczewie. Kurs ten jest ważny także dla mieszkańców gminy. 
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2) Komu, kiedy i za ile Wójt Gminy Wróblew sprzedał bądź przekazał kamień – 
materiał pochodzący z rozbiórki gminnej w Bliźniewie. Wywieziono 150 
samochodów kamienia, mieszkańcy prosili o 20 i nie otrzymali nic. 

3) Ile metrów chodnika wybudowano przy przebudowie drogi gminnej na odcinku 
Bliźniew-Słomków Mokry w poszczególnych miejscowościach. Kto i kiedy 
zatwierdził projekt przebudowy, nie zważając na różnice w długości chodników 
w w/w miejscowościach. 

Pan Stanisław Szymański – Sołtys Sołectwa Ocin 
- w związku z realizowaną inwestycją budowy siłowni plenerowej w Ocinie, poprosił 
o wykonanie ogrodzenia dookoła stawu (obecnie jest tylko od jednej strony) oraz 
ustawienia na placu siłowni dodatkowo huśtawki dla młodszych dzieci. 

Pan Stanisław Kołodziejczyk – Sołtys Sołectwa Tubądzin 
-  odniósł się do pisma Zarządu Województwa Łódzkiego ws. posadzenia 100 drzew 
na stulecie odzyskania przez Polskę niepodległości.  
- wnioskował o: 
* przycięcie gałęzi drzew rosnących w pasie drogowym drogi powiatowej nr 1723E 
na odcinku Inczew-Tubądzin, które zagrażają bezpieczeństwu uczestników ruchu 
drogowego oraz uzupełnienie Alei lipowej w m. Tubądzin o nowe nasadzenia. 
* wycięcie zakrzaczeń na drodze gminnej za cmentarzem w kierunku Raczkowa. 

Przewodniczący Rady Gminy 
- przypomniał, iż każdy pas drogowy ma swojego właściciela, który odpowiada 
za nasadzenia i utrzymanie drzew. W sprawie dodatkowych nasadzeń, wskazał przykład 
drogi powiatowej – od skrzyżowania z drogą krajową nr 12 w kierunku Charłupi 
Wielkiej – po jej wyremontowaniu Powiatowy Zarząd Dróg w Sieradzu na odcinku 4 km 
posadził drzewa, pozostało ich ok. 5 sztuk. Stwierdził, iż od nas samych zależy jak 
dbamy o środowisko. 

Pani Ewa Zaremba – Sołtys Sołectwa Dąbrówka 
- podziękowała za nowo wybudowaną drogę Wróblew-Wągłczew i zaapelowała 
o częstsze kontrole szybkości jazdy na tej drodze. 

Pan Dariusz Świniarski – Sołtys Sołectwa Kościerzyn 
- wnioskował o: 
* ustawienie znaków „ograniczenie prędkości” oraz „ograniczenia tonażu” dla 
samochodów ciężarowych na drodze powiatowej nr  1713E w m. Kościerzyn. 
* oświetlenia odcinka drogi, od sklepu w kierunku (…)  w Kościerzynie. 

Pan Stanisław Szymański – Sołtys Sołectwa Ocin 
- poprosił o tablicę sołecką w Ocinie. 

Wójt Gminy 
- odniósł się do zgłoszonych wniosków i interpelacji: 
* sprawa nadmiernej prędkości w Dąbrówce zostanie zgłoszona do Dzielnicowego 
z prośbą o częstsze kontrole, 
* wnioski zgłoszone przez Pana Dariusza Świniarskiego dot. ustawienia znaków 
drogowych w Kościerzynie zostaną przekazane wg właściwości do Komisji 
Drogownictwa Powiatu Sieradzkiego, 
* zakrzaczenia w Oraczewie, na drodze w kierunku Raczkowa w miarę możliwości 
na bieżąco będą wycinane, 
* odwodnienie zastoiska wodnego zostanie wykonane w najbliższym czasie, 
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* ubytki w drodze w Wągłczewie będą na bieżąco łatane, 
* rów w Słomkowie Mokrym zostanie oświetlony słupkami, 
* sprawa zakończenia prac przy osadniku przepustu w Sadokrzycach zostanie 
skonsultowana z Powiatem Sieradzkim. 
- odpowiedział na pytania Pana Władysława Garncarka. 
 
W związku z dalszymi wystąpieniami Pana Władysława Garncarka, Wójt Gminy 
poinformował, iż Panu Garncarkowi na zgłaszane wnioski będzie odpowiadał na piśmie. 

Przewodniczący Rady Gminy 
- przypomniał o zbliżających się zebraniach wiejskich i w związku z tym poprosił 
o omawianie spraw dot. poszczególnych sołectw podczas zebrań. 

Pan Michał Wzgarda – Radny Powiatu Sieradzkiego 
- podziękował za zgłoszenia wszelkich napraw i prac, zapewnił o podejmowaniu działań 
zmierzających do zrealizowania zgłoszonych prac. 
- odpowiedział na wniosek Pana Stanisława Szymańskiego, informując iż ogrodzenie, 
jakie zostało wykonane w ramach inwestycji – od strony siłowni plenerowej i od strony 
drogi – jest wystarczające do zapewnienia bezpieczeństwa. Ponadto, teren siłowni jest 
niewielki i wobec tego nie planuje się dodatkowego wyposażenia w postaci huśtawki. 
Huśtawki dla dzieci znajdują się 200 m dalej, na pobliskim placu zabaw.  
- przedstawił komunikat dotyczący stanu jakości wody z wodociągów wiejskich 
na terenie gm. Wróblew. 
 
Ad. 6. 
Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy 
- zakończył obrady II Sesji Rady Gminy Wróblew. 
 

Protokołowała: Magdalena Karczmarek 

 

 

           Przewodniczący Rady Gminy 

                        Andrzej Dawid 

 


